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احیای پروژه شکار گنج استیو مک کویین پیوستن گلن پاول به مونسانتوفیلم جدید بیگلو درباره حمله موشکی به آمریکا
»کاترین بیگلو« کارگردان »مهلکه« فیلم جدیدی درباره واکنش 
کاخ سفید به حمله موشکی برای نتفلیکس می سازد. »دن لین« رئیس 
جدید نتفلیکس با »کاترین بیگلو« ملاقات کرده که قرار است فیلمی 
بر اساس فیلمنامه »نوا اوپنهایم« رئیس سابق ان بی سی نیوز و نویسنده 
»جکی« بسازد. این فیلم نشان خواهد داد که کاخ سفید چه واکنشی به 

حمله موشکی به آمریکا نشان خواهد داد.
لین به بیگلو می گوید این پروژه بیش از حد طولانی و پرخرج است 
اما منابع بلونی می گویند در مورد بودجه توافق صورت گرفته و فیلم 
بیگلو یکی از اولین پروژه هایی است که از طرف لین چراغ سبز دریافت 

کرده.
بیگلو قرار بود فیلم »آرورا« را امســال کارگردانی کند که از سال 
2022 در نتفلیکس در دست ساخت داشت اما این فیلمساز چند ماه 
پیش به دلیل تأمین نشدن بودجه از پروژه جدا شده است. »دیترویت« 

آخرین فیلم بلند بیگلو است که در سال 201۷ اکران شد./30نما

گلن پاول ســتاره در حال رشــد هالیوود، بازیگر اصلی فیلم 
جدید جان لی هنکوک کارگردان کهنه کار سینما است که با نام 
»مونسانتو« جلوی دوربین می رود. قرار است آنتونی مکی و لورا 
درن هم در این فیلم که از حال و هوایی اکشن و اجتماعی و پرتنش 

برخوردار است در کنار پاول بازی کنند.
پاول در داستان فیلم در قالب کاراکتر یک وکیل دعاوی به نام 
برنت وینسر ظاهر می شود که سال 201۹ در مقابل کمپانی بزرگ 
و پرقدرت آمریکایی مونسانتو ایستاد. او وکالت دواین لی جانسن 
رنگین پوســت )با بازی مکی( را به عهده گرفته که علیه این غول 
دنیای اقتصاد اعلام جرم کرده بود. لورا درن بازیگر اســکار گرفته 
سینما هم در مونسانتو در نقش دکتر ملیندا راجرز بازی می کند که 
از تکنسین های برجسته کمپانی مونسانتو بود و در دادگاه، ادعای 
جانسن در ارتباط با شیوع بیماری سرطان به واسطه محصولات 

این کمپانی را رد کرد./صباخبر

نتفلیکــس پروژه پرشــور قدیمی ای که ســاخت آن را اســتیو 
مک کویین فقید در سر داشت، دوباره در مسیر تولید انداخت.

2 دهه پس از اینکه چاد مک کویین پسر استیو مک کویین، ساخت 
فیلم »یوکاتــان« را آغاز کرد، اکنون گرت دانت-آلکوســر به عنوان 
فیلمنامه نویس این پروژه تعیین شده و رابرت داونی جونیور و سوزان 

داونی به عنوان تهیه کننده انتخاب شده اند.
آنچه مک کویین در ذهن داشت داستان جستجوی یک متخصص 
نجات برای یافتن گنج مایاها در شبه جزیره یوکاتان بود و قصد داشت 

خودش در نقش آن متخصص بازی کند. 
دانت-آلکوسر چهارمین نویسنده ای است که پس از پل شورینگ، 
آنتونی پکام و تری روسو که در مراحل مختلف به این پروژه پیوستند و 
جدا شدند، برای این کار انتخاب شده است. استیو مک کویین در بیشتر 
فیلم های پرفروش دهه 1۹60 و 1۹۷0 حضور داشت. وی سال 1۹۸0 

در حالی که 50 ساله بود، بر اثر سرطان از دنیا رفت./مهر

»روزی روزگاری آبادان« اولین فیلم بلند سینمایی حمیدرضا آذرنگ در مقام کارگردان، پس از سه 
سال به زودی در سینماها اکران می شود. »روزی روزگاری آبادان« به تهیه کنندگی عبدالله اسکندری و 
علی اوجی و  با بازی فاطمه معتمد آریا، محسن تنابنده، الهام شفیعی، هیراد آذرنگ و... برای اولین بار در 

چهلمین جشنواره فیلم فجر به نمایش درآمد و در هفت رشته نامزد دریافت سیمرغ بلورین شد.
این فیلم در جشنواره فجر سال 1400 مورد توجه بسیاری از تماشاگران قرار گرفت و بازی محسن 

تنابنده، فاطمه معتمدآریا و الهام شفیعی و هیراد آذرنگ تحسین منتقدان را برانگیخت.
پخش فیلم »روزی روزگاری آبادان« به عهده »خانه فیلم« است./صباخبر

انیمیشن سینمایی »مسافری از گانورا«، از تولیدات مرکز انیمیشن سوره، به کارگردانی احمد علمدار 
و تهیه کنندگی محمدحسین علمدار عنوان بهترین انیمیشن پنجمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
فضایی روسیه را از آن خود کرد. این اثر در بخش رقابتی جشنواره فیلم فضایی که هر ساله در شهر کالوگا 
برگزار می شود، به نمایش درآمد. در جشنواره بین المللی فیلم فضایی، فیلم ها و تولیداتی درباره فضا و 

ارتباط آن با علم، هنر و فرهنگ در اکران های رقابتی، غیررقابتی به نمایش گذاشته می شوند. 
»مسافری از گانورا« داستان یک موجود فضایی ست که به زمین سفر می کند و با کمک پسری معلول 

و دوستانش در تلاش است تا صلح را به سرزمین خود بازگرداند./مهر

جایزه فیلم روسیه به مسافری از گانورا رسیداکران روزی روزگاری آبادان، پس از سه سال

دبیر ویراستار دبیر تحریریه معاون سردبیر سردبیر صفحه آرا ساعت پایان  ساعت شروع

سریال »هفت ســر اژدها« به کارگردانی ابوالقاســم طالبی که از ابتدای 
ماه مبارک رمضان روی آنتن رفت این شب ها آخرین قسمت های آن روی 
شاهد هستیم. نقش اصلی »هفت سر اژدها« بر عهده مجید واشقانی است که 

شخصیت یک آقازاده به نام سلطان خواه را ایفا می کند. 
مجید واشقانی درباره این سریال و همچنین درباره سریال های سیاسی 
گفت: فیلم و سریال هایی که درام آنها بستر سیاسی دارد حتماً جذاب هستند 
و حتماً اجتماع به آنها نیاز دارد. چون این قصه ها وارد مسائلی می شود که برای 
مردم حرف های پشت پرده و ناگفته به حساب می آید و قاعدتاً فضای رمزآلودی 
ایجاد می کند. سیاست پر از پیچ و خم است و بیان این پیچ و خم و حرف های 

مگو و تبدیل آنها به یک اثر نمایشی برای مردم جذاب است.
این بازیگر درباره بازخوردهای متفاوت درباره سریال »هفت سر اژدها« 
اظهار داشــت: بازخوردها به نظرم درست بوده اســت. من از جانب خودم 
می گویم. وقتی مردم در کف خیابان شخصیت سلطان را به اسم صدا می کنند 
یعنی آن سریال دیده شده است. هدف نهایی هر اثر نمایشی دیده شدن است 
و در فضایی که عده ای می گویند ما تلویزیون را دوست نداریم یا تلویزیون ما 

خاموش است ما دیده شده ایم و این برای من بسیار خوشایند است. 
واشقانی افزود: »هفت سر اژدها« دیده شــده و تمام این آمار و اعدادی 
که برخی صفحات ارائه می کنند قاطعانه می گویم همه اش سیاسی و کاملًا 
مغرضانه است. به جد می توانم بگویم به عنوان یکی از عواملی که در ویترین 

این کار قرار گرفته ام بازتاب کف جامعه برای من بازتاب بسیار قابل قبولی 
بوده است. کمااینکه اگر چنین بازتابی نبود خودم هم منتقدش می شدم.

مجید واشقانی اظهار داشت: به نظرم این سریال در زمان پخش سختی 
بسیاری داشــت و با قضاوت های مغرضانه ای مواجه شــد. وقتی نقد منفی 
براساس استانداردها به هر کاری وارد شود سازنده هم هست اما برخی نقدها 

مغرضانه است. 
وی افزود: خیلی از نقدها به سریال در چند قسمت اول بود. نمی دانم چگونه 
با دیدن چند قسمت به این نتیجه گیری ها رسیدند. این نوع نقدها را نه صرفاً 

درباره سریال »هفت سر اژدها« بلکه درباره هر کار دیگری ناجوانمردانه و 
غیرحرفه ای می دانم.

وی درباره کاراکتری کــه ایفا می کند گفت: ســلطان خواه 
شخصیت بسیار متفاوتی است و شاید دیگر در پرونده کاری ام 
نتوانم چنین کاراکتری را بازی کنم و از آن نقش هایی بود که 
هر بازیگری دوســت دارد تجربه کند. وقتی بار یک سریال 
روی یک نقش قرار می گیرد و همه حول آن نقش تعریف 
می شــوند، دیگر حتی بحث قهرمان و ضد قهرمان نداریم 
و فراتر از اینهاســت. این رویکرد، مسؤولیت را هم سخت 
می کند. من آدمی هستم که این چالش ها را در بازیگری 

دوست دارم./مهر

مجید واشقانی بازیگر سریال هفت سر اژدها:

نقد مغرضانه  ناجوانمردانه و غیر حرفه ای است


